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Dato: 29.09.21 – klokken 18.00 

Sak: Beskrivelse: Referat 
 Ansatte og barn på 

senteret  

 Sosialt miljø på 
oppvekstsenteret 

 Læringsmiljø på 
oppvekstsenteret 

 Hvordan 
er 
ressursene 
fordelt 

 Elevrepres
entantene 
skal 
snakke om 
sosialt 
miljø på 
Hope. 

 De skal 
også 
snakke om 
hva slags 
læringsmil
jø det er 
på skolen.  

Adrian og Maiken(fra elevråd) forteller 
at elevene har det fint på Hope. 
Fordeler med å være få er at man er 
trygg, kjenner alle, det er lite press. 
Ulemper er at det ikke er så mange å 
velge mellom, de synes det er lite å 
finne på i fritiden. Læringsmiljøet på 
Hope er godt, de føler at læreren har tid 
til å hjelpe. Føler at de har noen å prate 
med. Kan være litt uro i timene, men 
har blitt bedre. Ønsker mer uteskole og 
prosjektarbeid som er mer variert og 
aktivt. Elevene er ikke fornøyd med 
garderobe, de vil gjerne ha skillevegger 
og at mugg skal fjernes. Mange vil ikke 
dusje etter gym. Silje skal melde avvik 
på dette.  
Vi er 40 elever på skolen, fordelt på 3 
klasser og 4,6 lærere+ 60%fagarbeider. 
Det er 12 barn på SFO med en ansatt og 
det er (i løpet av året) 18 barn i bhg på 2 
grupper og 5,10 voksne.  

 Halvårsplaner 

 Årsplan 

 Foreldreinformasjon/møte 

 Tertialrapport fra 
virksomheten.  

 Plan for kartlegginger og 
brukerundersøkelser 

Vi viser frem 
planene opp mot 
fagfornyelsen. 
Vi ser på hvordan 
vi ligger an 
økonomisk til nå 
for dette 
budsjettåret.  
Foreldre, elev, 
ansatt 
undersøkelse 
hvordan jobber vi 
videre med 
resultater? 

Informasjon fra oppvekstsenter: 
Årsplan for barnehage og SFO ble 
godkjent. De ligger nå på hjemmesiden.  
Foreldrene får informasjon via 
hjemmesiden. Her ligger 
informasjonshefte til foresatte og leder 
lager månedsbrev for oppvekstsenteret 
og barnehagen har eget månedsbrev og 
skolen har ukeplaner. Dette er foresatte 
sin oppgave å lese. Alt ligger ute. Vi 
bruker Visma(skole) og Vigilo 
barnehage) for informasjon som er 
viktig og ekstra i forhold til det som 
ligger på hjemmeside. Alle må sjekker 
disse hverdag, og hjemmesiden en dag i 
uken. Det vil i løpet av dette semesteret 
komme en årsplan for skolen som viser 
hva slags faglig fokus vi har gjennom 
året. Dette tar litt tid dette året på 
grunn av nytt kunnskapsløfte. Men vi 
skal komme dit! 
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Elev og foreldreundersøkelse: 
I år før alle foreldre mulighet til å gi 
tilbakemeldinger til skole/bhg gjennom 
en foreldreundersøkelse i løpet av 
oktober og november. Dere får tilsendt 
en innlogging og kode, undersøkelsen 
er anonym og den vil bli brukt til 
analysearbeid på enheten sammen med 
andre resultater for at vi skal bli enda 
bedre på drift og utvikling. Håper alle 
svarer slik at vi har litt tall og resultater 
å jobbe ut ifra.  

 Saker fra FAU 24.08.21 Penger 
Organisering av 
FAU 
 

Jeg har ønsket at FAU barnehage og 
FAU skole skal slå seg sammen til Hope 
FAU. Dette er de fleste positive til, men 
det har tatt litt tid å få alt det formelle 
på plass. Det siste vil bli vedtatt 13. 
oktober på årsmøte. Håper mange 
møter opp. Fau sitter med en del 
penger, og det er viktig at disse 
pengene går til barnas beste.  

 Fremtidsbilde Hvordan kan vi 
trekke til oss 
barnefamilier? 

Silje har satt i gang en prosess om en 
«Helsepark» på Hope. (se eget skriv på 
hjemmesiden). Vi har hatt befaring i dag 
29.10.21 med firmaet og de foresatte 
som ønsket å delta for å se på område 
og dele tanker. Det er bekreftet at Hope 
IL og Oss vel er interessert å stille seg 
bak dette prosjektet sammen med 
oppvekstsenteret. Håper søknaden er 
klar i løpet av mnd. og at det blir 
godkjent.  

 Eventuelt  
 

Grendehuset Det er mange som bruker Grendehuset, 
og der er liten plass til lagring. Ønske 
om felles dugnad og rydding av 
rommene. Vi skal se på dette neste 
semester. Håper det er rom for å gjøre 
noe bra for barna våre på fritiden. Et 
variert tilbud til de litt eldre barna, for å 
møte de på et bredere tilbud på 
fritiden. Dette kommer vi tilbake til. 
Men rydding gjennom dugnad i løpet av 
skoleåret er ønsket fra de frivillige og 
oppvekstsenteret.  

   
 

 


